
Protokoll fört vid Lilla rådets möte den 25 november 2013 kl. 8.15-9.
Närvarande: Aniara, Charlie, Louise, Vinzent, Siri, Fabian, Alicia, Nils, Emilia 
Mauritz, Wilma och Emil.

Ärenden:

§ 1 Rådet pratade om hur det känts att ha utvecklingssamtal med sin lärare och sina 
föräldrar. Konstaderades allmänt att samtalen gått bra.

§ 2 Rektor Nina informerade om att eleverna i åk 6 kommer tillbaka till Gripsholmsskolan 
från Stallarholmens skola efter jul. 

§ 3 Rådet gick igenom de traditioner som väntar på skolan inför jul.

§ 4 Eleverna framförde följande hälsningar från klasserna:

- fler hopprep och leksaker till sandlådan önskas
- klätterställningen är fortfarande trasig
- en takplatta håller på att ramla ner från taket vid huvidingången
- bättre belysning önskas utomhus
- ett ishockey-bordsspel önskas för användning utomhus
- linjen på fotbollsplanen önskas så fort snart som möjligt.

§ 5 Klassvis genomång om arbetsro och trivsel i klasserna.

En mycket bra möte, ett varmt tack till alla elevrepresentanter,
hälsar rektor Nina


